
 

СУЧАСНЕ БАЧЕННЯ СТЕЙКХОЛДЕРАМИ МАЙБУТНЬОГО ФАХІВЦЯ 

ГОТЕЛЬНО-РЕСТОРАННОЇ СПРАВИ! 

 

Формування освітніх тенденцій відповідно до сучасних реалій розвитку світової 

спільноти потребує від закладів вищої освіти значних зусиль у створенні ефективних 

моделей підготовки фахівців різних рівнів і спрямувань.  Особливістю підготовки 

фахівців у ЛДУФК імені Івана Боберського є те, що здобувачі мають змогу тісно 

співпрацювати із стейкхолдерами, зокрема кафедри готельно-ресторанного бізнесу та 

почути власний досвід для формування своїх  Soft Skill.  

 

 

 
 

 

Щиро вдячні за цікаву, професійну, потрібну лекцію прочитану для магістрів 

спеціальності 241 «Готельно-ресторанна справа»!!! Разом формуємо майбутнє готельно-

ресторанної справи!!! Справді, підвищення якості професійної підготовки фахівців, 

здійснюється шляхом співпраці університету із стейкхолдерами, завдяки поєднанню 

інтелектуального потенціалу, власного досвіду у сфері гостинності!!! Як сертифікований 

спеціаліст із впровадження системи НАССР, директор ГО "Ресторанної гільдії", із 

досвідом роботи 28 років, ерудований фахівець, дали можливість студентам відчути 

реалії бізнесу!!!  

 



 

 

 

 

 

Надзвичайно цікаво студентам поспілкуватись, з’ясувати питання,  Карпова 

Марта: 

1. Чи є доречним створювати та прописувати стандарти для невеликого 

підприємства (до 5-ти осіб) ресторанного бізнесу? 

2. Хто може допомогти в розробці системи HACCP для ресторану? 

Куцмида Анастасія: 

1. Як часто потрібно проводити контроль-ревізію на підприємстві ресторанного 

бізнесу? 



Левчук Алла: 

1. Чому, на вашу думку, в Україні існує стереотип, що робота офіціанта є 

«непрестижною»? Чому така висока плинність кадрів на посаді офіціантів в Україні? Як 

ви бачите вирішення цієї проблеми? 

Ярина Косінова: 

1. Чи існують вікові обмеження для кандидатів, які хотіли б розпочати кар’єру в 

готельно-ресторанному бізнесі? 

Гусак Василь: 

1. Як правильно вести себе з «підставними» клієнтами у закладі? 

 

СУПЕР !!! Адже, Бути Стейкхолдером університету, це престижно та 

відповідально. Якість освіти – це, перш за все, мобільність і престиж закладу вищої 

освіти в освітньому просторі, результативність якого неможлива без урахування потреб 

економіки, суспільства, окремих громадян. 

 

 
 

 

Дякуємо, стейкхолдеру кафедри готельно-ресторанного бізнесу, директору ГО 

«Ресторанна Гільдія» Богдану Михайлову!!!  


